



UNIVERSITÉ DE COIMBRA - ALTA ET SOFIA - PATRIMOINE MONDIAL UNESCO 2013

RENCONTRE DE TRAVAIL

COMITE INTERNATIONAL SCIENTIFIQUE DES VILLES ET VILLAGES HISTORIQUES - CIVVIH-ICOMOS

UNIVERSITÉ DE COIMBRA - STUDENT HUB (SALLE)

BATIMENT FMUC, RUA LARGA, REZ-DE-CHAUSSEE, COIMBRA

PROGRAMME

- 08.30-09.00 Accueil
- 09.00-09.10 Ouverture Paula Cordeiro
- 09.10-10.10 Présentation du texte « **le projet de Ville historique** » proposé par Sofia Avgerinou-Kolonias et Álvaro Gómez-Ferrer Bayo en complément des Principes de La Valette
- 10.10-11.10 Echange ouvert permettant de donner un premier avis général et d'évoquer un sujet particulier (6 x 5 minutes max par intervenant)
- 11.10-11.30 Pause-café
- 11.30-13.00 1. Discussion critique et débat organisé en deux groupes (francophone et anglophone), afin d'étudier les points forts et les faiblesses du texte avec désignation d'un rapporteur chargé de définir les ajustements à envisager.
- 13.00-14.30 Pause Déjeuner
- 14.30-16.00 2. Discussion critique et débat organisé en deux groupes (francophone et anglophone), afin d'étudier les points forts et les faiblesses du texte avec désignation d'un rapporteur chargé de définir les ajustements à envisager.
- 16.00-17.00 Réunion plénière et discussion finale avec rédaction d'une note de synthèse
- 17.00-19.00 Visite de Coimbra
- Soirée libre

WORKING MEETING

INTERNATIONAL SCIENTIFIC COMMITTEE ON HISTORIC CITIES, TOWNS AND VILLAGES - CIVVIH-ICOMOS

University of Coimbra - Student Hub (room)

FMUC Building, Rua Larga, ground floor, Coimbra

PROGRAM

- 08.30-09.00 Welcome
- 09.00-09.10 Opening Paula Cordeiro
- 09.10-10.10 Presentation of the text "The Historic City Project" proposed by Sofia Avgerinou-Kolonias and Álvaro Gómez-Ferrer Bayo to complement the Valletta Principles
- 10.10-11.10 Open exchange to gather first general opinions and to raise particular topics, each speaker being allocated 5-6 minutes in time.
- 11.10-11.30 Coffee break
- 11.30-13.00 1. Critical discussion and debate organised in two groups (French-speaking and English-speaking), to study the strengths and weaknesses of the text, with the appointment of a rapporteur to summarise the proposals being considered.
- 13.00-14.30 Lunch break
- 14.30-16.00 2. Critical discussion and debate organised in two groups (French-speaking and English-speaking), to study the strengths and weaknesses of the text, with the appointment of a rapporteur to summarise the proposals being considered.
- 16.00 -17.00 Plenary meeting and final discussion with drafting of a summary note
- 17.00-19.00 Visit to Coimbra
- Free evening